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Styremøte nr. 7-2024 

Dato:21.05.2024 
Tilstede: Anica, Sølvi, Trond, Monika, Lisbeth og Nina 
Forfall: Hanne 
Sted: Messenger 
Tekst i rødt er tidligere omtale av saken, tekst i normal skrift er utviklingen 
Saksnummer  Ansvarlig  
1/23 Godkjenning av referat 6-2024. 

 Godkjent med tillegg 
Alle 

2/23 Medlemsbladet 

Frister for 2024 
 

Blad 

nr 

Manusfrist  

1 01.Februar  

2 1. Juni  

3 1. august  

4 1.november  

 
 

Alle 

3/23 
Økonomi 

Landskreditt bank vil ha oss over på en bedriftsløsning. Koster 
200,- pr. mnd. På sikt må vi gå over på dette uansett. Styret 
stemmer for å gå for bedriftsløsningen med økt kostnad på 
200,- pr. mnd. Vil gi tilgang til flere disponenter. 

 
Bedriftskonto   Kr.  115,369,65,- 
Sparekonto   Kr.    42344,42,- 
Ikke oppdatert på dette møtet da kasserer ikke var tilstede 
 

 

 

1/24 Terminliste  
 Morokulien 1 og 2 Juni 2024 

Sverige ansvarlig for BIS i år 
Lars har kontakt med det nye styret i SNK 
Morkulien er booket og 2 leiligheter på Montebello. Den store 
hytta på Morokulien er booket. 
Dommer Beatrice Schiatti, Italia  
Vi trenger hjelp til 
Tigging av premier 
Kiosk 
Premieutdeling under vår utstilling 
Opprigging/Rydding 
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Transport av dommere 
Hjelp i sekretariat 
Sponsor Eukanuba 
Hotellrom til dommer må bestilles 
Sølvi sjekker om vi kan få bestilt skriver og ringsekretær som vi 
benyttet sist. 
Evaluering; gode tilbakemeldinger. Vi må bli flinkere til å 
fordele arbeidsoppgaver i forkant. Må også sjekke at data 
fungerer, samt ha backup i tilfelle datatrøbbel. 
Skulle ønske flere hadde deltatt på grilling lørdag kveld. 

 Valebø: 29+30 juni 2024 
 

 

 14 og 15 September. Høstutstilling 
14 og 15 September. Høstutstilling. Det er foreslått en 
høstutstilling kombinert med vannprøver i september.. 
Monika Åkesson har sagt ja til å dømme. Monika kontakter 
Monika Åkesson for bekreftelse, og er kontaktperson. 
Lisbeth har sjekket ut i Kristiansand området og det vil være 
Hamresanden som vil være best egnet. Pris på leie er 
3000,- Vi satser på Kristiansand neste år. 
Utstillingen flytter vi til Elverumsområdet. 
Nina sjekker med bonden som eier jordet ved siden av 
Elverum Camping.  
Monika kontakter kommunene vedr lån av Sagtjernet. 
Anica legger ut arrangementet så snart disse elementene er 
bekreftet. 
Behandles nærmere på neste styremøte 2. juii. 
 

 

 31. August -1 September Hokksund. HK står i terminlista 
som arrangør 1. september.  
BTV arrangerer begge dager.  
BTV forespør om styret eller BTV skal bestemme dommer.  
Newfoundland, Berner, St. Bernard kort og langhår og 
leonberger. 
BTV kan bestemme dommer men styret ønsker en 
rasespesialist og spørre styret før avtale inngås med dommer. 
 

 

03/24 Utstilling arrangør Rogaland. 7 September 2024 
Dommer Stephen Hourihan, Irland. 
Styret godkjent forespørselen. 
Styret forskutterer utgifter dommer som tilbakebetales fra 
arrangementet. 
 
 

 

04/24 Gjøre stas på Æresmedlem 
 

 

05/24 Unntatt offentligheten 
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6/24 RS møte  
Anica får fullmakt av styret til å stemme i saker. Alle sakene ble 
gjennomgått og styrets vurdering er notert av Anica som tar 
dett med til RS. 

 

7/24 Unntatt offentligheten 
 

 

8/24 Avdelinger skal betale selvkost på alle rosetter.  
Styret har tidligere bestemt at rosetter skal selges til 100,- og 
fortjenesten vil tilfalle avdelingen. 
 
 

 

9/24 Anke på avslag om deltagelse av Newfoundlandshund på 
utstilling i Trøndelag samme helg  
Styret opprettholder sitt vedtak om å verne om klubbens 
spesialer. 
Anica svarer på anken. 

 

10/24 Utstillingsøknader fra avdelinger skal sendes styret for 
gjennomgang. 
Styret må sende ut kommunikasjon til avdelingene i god tid 
med informasjon om søknaden. 
 

 

11/24 Deltagelse Oslo Dog Show 20-22 September 2024. 
Styret mener at det er viktig å promotere rasen. Det er gratis å 
ha stand der men store kostnader med parkering for de som 
jobber der.  
Styret vedtar at vi deltar ved Oslo Dog Show. Anica bestiller 
stand. 
Stand er bestilt. Vi får stand i tilknytning til bassenget. Anica 
oppgir Monika som kontaktperson for vannshowet. Anica 
kontakter arrangør for å undersøke muligheten for rimeligere 
parkering. 
Behandles nærmere på neste styremøte 2. juli. 

 

12/24 Poengkort 
Vi er nesten tomme for poengkort. Kan det bestilles opp. Skal 
ordningen opprettholdes? Gir klubben liten kontroll på 
økonomien.  
Behandles på videre styremøte siden. Hanne kontakter Hanne 
Augustin. Etterspør hvor mye hun trenger ut året og sender fil 
til Hanne for trykking av poengkort. BIR og BIM Junior utgår. 
Hanne svarer Hanne Augustin på mail.  
 

 

18/22 Årets Triatlon/Biatlon nuffe 
Det er kommet inn et godt gjennomarbeidet forlag fra Marita 
Ovesen 
Behandles på et senere styremøte 
 

 

24/22 Forslag til ny utregning av mvl. 
Det er kommet inn forslag til ny utregning av 
mestvinnerlistene. 
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 Saker behandlet mellom styremøtene; 
 
Fått feil glassboller fra Magnor. Fått tilbud om å overta dem 
mot et avslag i prisen. Dette har vi takket ja til. 
 
Spørsmål fra enkeltmedlemmer om at newf kan delta på 2 
utstillinger i Trøndelag. Styret godkjenner utstillingen på 
Stiklestad, andre utstillingen avslått. 

 

Eventuelt Saker behandlet mellom styremøtene, legges inn i referatet 
som saker behandlet mellom styremøtene. 
Det er et ønske om at vi behandler de aller fleste saker på 
styremøtene. 
 
Ved kritikk av raseklubben, velger vi å ikke svare på dette i det 
offentlige rom. 
 
Anica lager terminliste som legges ut på hjemmesiden, med 
link til arrangementet offentliggjort på facebook. 
Denne terminlisten vil alltid ligge som øverste sak på 
hjemmesiden. 
 

 

 

Neste møte: 02. Juli kl 19.00 

 


